
SCHRIFTELIJKE  ARTIKEL 44 VRAGEN AAN HET COLLEGE  

  

       (in te vullen door de raadsgriffie)  

 

 

Datum: 4 februari 2016 

 

 

Aan de voorzitter van de raad, 

 

 

Steller vragen: Anton van Rees, Partij van de arbeid 

 

 

Onderwerp: Geconstateerde PFOA verontreiniging  

Geacht college, 
 
Vanochtend las ik in het AD De Dordtenaar het artikel over verontreiniging in het 
grondwater met PFOA . Naar aanleiding van dit artikel heb ik de volgende vragen: 

1. Bent u op de hoogte van de verontreiniging van het grondwater in de omgeving 
van het waterbedrijf Evides aan de Baanhoek weg? Zo ja sinds wanneer weet u 
dit? 

2. Heeft de gemeente Sliedrecht, de provincie en/of een andere organisatie 
frequent onderzoek gedaan naar de kwaliteit van het grondwater van onze 
burgers? En zo ja bleek hieruit ook de verontreiniging met PFOA en of andere 
chemische afvalstoffen? 

3. Daar via diepere grondstromingen grondwater een rivier kan kruisen is er 
mogelijk ook vervuild grondwater de Sliedrechtse kant op gekomen. Kunt u 
aangeven hoe groot het gebied is waar deze grondwatervervuiling 
geconstateerd en of dat dat ook de grens is van de geconstateerde vervuiling 
met PFOA en of andere stoffen? 

4. De gedeputeerde heeft bij eerdere vragen de toezegging gedaan (11-11-2015) 
dat er met betrokken instanties/overheden overlegd zou worden of er onder 
bezorgde omwonenden een gezondheidsonderzoek gedaan zou kunnen 
worden. Bent u bekent met deze toezegging en kunt u ons zeggen wat hiervan 
de uitkomst is? 

5. Naar aanleiding van eerdere vragen van de PvdA heeft u toegezegd periodiek 
met Chemours te overleggen. Kunt u in dit overleg vragen waarom de nu in de 
pers verschenen geconstateerde vervuiling niet eerder publiek is gemaakt en of 
Chemours de volledige verantwoordelijkheid en daaruit voorvloeiende 
consequenties van eerdere emissie overtredingen overneemt van Dupont?  

* Aangeven wat van toepassing is. 

 

Indien nodig 

Toelichting: 

 

 

Ondertekening en naam,  Anton van Rees, partij van de arbeid 

 

 

Bron: 

Wijze van indienen van schriftelijke vragen: De vragen worden via de griffier bij de voorzitter van de 

raad ingediend. Deze draagt er zorg voor dat de vragen zo spoedig mogelijk ter kennis van de overige leden 

van de raad en het college worden gebracht. (Artikel 44, derde lid Reglement van Orde voor de 

Gemeenteraad). 



 


